

လှချာပဒိန်ကို ဟံင်ဖီဖီသုင်တဖှ်,

တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအဖီလၢအံၤမ့ၢ်ဝဲဒၣ်တနွံအံၤအတၢ်ကစီၣ်ဒုးသုၣ်ညါန့ၣ်လီၤ. နဆးသမံသမိးကွၢ်/ခွဲးကွၢ်ပပှ်ယဲၤသန့ လီၤလီၤဆီဆီလၢပမၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်ကစီၣ်ချူးဆါချူးကတီၢ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဖဲ- lps.org/coronavirus သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဘျူးလၢနတပတုၣ်/နအိၣ်ဒီးတၢ်ဆးဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤ, တၢ်သ့ၣ်စူၤသးစူၤ, တၢ်နၢ်ပၢ်ပုၤအယိၣ်န့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်သံ ကွၢ်တမံၤဂ့ၢ်တမံၤဂ့ၢ် မ့တမ့ၢ်တၢ်ဘၣ်ယိၣ်သးကိၢ်သ့ၣ်တဖှ်န့ၣ်, ဝံသးစူၤဆးကျိးဘၣ်ဒီးနဖီအကိၢ် မ့တမ့ၢ်လဲၤန့ၣ်လီၤကွၢ် ဒီဖျိလၢပပှ်ယဲၤသန့ဒီဖျိလၢနစံၢ်လီၤဝဲဒၣ်တၢ်အပနီၣ်အလွၢ်လါအဲးအဖီခိၣ်လံာ်မဲာ်ဖျါလၢအမ့ၢ်“[Contact Us](#)” button န့ၣ်တက့ၢ်.

ပုၤတဆံခံတီၤကိၢ်ဖိတဖှ်- လါဖဲးပထဲဘၢၣ် ၂၂သီ ACT တၢ်ဒီးဖဲးအမ့ၢ်န့ၣ်

ဖဲမ့ၢ်ခံန့ၣ်, လါဖဲးပထဲဘၢၣ် ၂၂သီအနံၤန့ၣ် တအိၣ်ဒီးတၢ်မၤလိမၤဒီးတၢ်လၢ-နီၢ်ကစၢ် မ့တမ့ၢ်တၢ်မၤလိစီၤစူၤ **remote** အတီၤသ့ၣ်တဖှ်လၢတီၤထီၣ်ကိၢ် ကိၢ်ဖိတဖှ်အဂီၢ်ဘၣ် နီၣ်ပကအိၣ်ဒီးတၢ်ပၢ်ဆုၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဟ့ၣ်လီၤဝဲဒၣ် ACT တၢ်ဒီးဖဲးလၢ တီၤထီၣ်ကိၢ် တဆံခံတီၤကိၢ်ဖိသ့ၣ်တဖှ်အဂီၢ်. ထဲဒၣ်ပုၤတဆံခံတီၤကိၢ်ဖိသ့ၣ်တဖှ် လၢအဆးလီၤတ့ၢ်ယၢ်အမံၤ လၢကဒီး ဖဲးဝဲဒၣ် ACT တၢ်ဒီးဖဲးသ့ၣ်တဖှ်ကဘၣ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အသးလၢတီၤထီၣ်ကိၢ်ဖိသ့ၣ်တဖှ်အပူၤဖဲလၢလါဖဲးပထဲဘၢၣ် ၂၂သီအ နံၤန့ၣ်လီၤ. TCA, Arts ဒီး Humanities, ဒီးဖဲးအ့ၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ Science focus program ကိၢ်ဖိသ့ၣ်တဖှ်စ့ၢ် ကိးတအိၣ်ဒီးတၢ်မၤလိအတီၤသ့ၣ်တဖှ်ဖဲလၢလါဖဲးပထဲဘၢၣ် ၂၂သီအနံၤ.

လၢအပူၤကွၢ် **spring** အခါန့ၣ်, ကီၢ်စဲၣ်-ပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါပၢ်ဆုၢ်တၢ်သ့ၣ်တဖှ်ဘၣ်ဆိကတီၢ်ဝဲဒၣ် ACT အတၢ်ဒီးဖဲးဒီဖျိ လၢကိၢ်ပုး/ ကိၢ်ပျါအယိၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ဂ့ၢ်ကျဲးစးထဲးဂံၢ်ထဲးဘါလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤဝဲဒၣ်ပုၤတဆံခံတီၤကိၢ်ဖိတဖှ်တၢ်ခွဲးတၢ် ယၢ် လၢကဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်အမးသ့ၣ်တဖှ်လၢကထီၣ်ခိလုၣ်ကိၢ်အဂီၢ်/တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤလၢခိလုၣ်ကိၢ် မ့တမ့ၢ်ကုၣ်သ့စ့ဆိၣ် ထွဲအဂီၢ်, **Nebraska Department of Education** နံၣ်တြၢၤစကၢ်တၢ်ကုၣ်ဘၣ်ကုၣ်သ့ဝဲကျိၤအံၤဟ့ၣ်လီၤဝဲဒၣ်တၢ် ခွဲးတၢ်ယၢ် လၢကိၢ်ဖိသ့ၣ်တဖှ်အံၤလၢကဒီးဖဲးဝဲဒၣ်တၢ်ဒီးဖဲးဖဲလၢ မ့ၢ်ယုၣ်/မ့ၢ်ခံန့ၣ်, လါဖဲးပထဲဘၢၣ် ၂၂သီ, ၂၀၂၀နံၣ် ဖဲလၢအဝဲ သ့ၣ်အနီၢ်ကစၢ်ဒဲးအတီၤထီၣ်ကိၢ်ဖိသ့ၣ်တဖှ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ထဲဒၣ်လၢကိၢ်ဖိသ့ၣ်တဖှ်လၢအဆးလီၤတ့ၢ်အမံၤ လၢလှချာပဒိန်ကိၢ်အပူၤ **LPS school** ဒီးမၤလိဝဲဒၣ် ၁၁တီၤလၢအပူၤကွၢ်တနံၣ်န့ၣ် ကြၢၤဝဲဘၣ်လၢတၢ်ယုထၢ/တၢ် ဟံၣ်ပနီၣ်အီၤလၢကဒီးဖဲးဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ. ပဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါဝဲဒၣ်ကိၢ်ဖိလၢတၢ်ယုထၢ/တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အီၤသ့ၣ်တဖှ်အံၤဆူၣ်ဆူၣ် လၢကဟံးန့ၢ်တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်ဂ့ၢ်ယၢ်ဘၣ် လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤကလီဝဲအံၤလၢကမၤဝံၤ/မၤပုၤထီၣ်ဝဲဒၣ် ACT အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ကိၢ်ဖိသ့ၣ်တဖှ်လၢအမ့ၢ်ဒီးဖဲးတ့ၢ်လံးဒီး သးမံဝဲဒၣ်လၢအဝဲသ့ၣ်အမးသ့ၣ်တဖှ်လံန့ၣ်, တၢ်တလိာ်ဘၣ်လၢလၢအဝဲသ့ၣ် ကဒီးဖဲးကဒါက့ၢ်ဝဲဒၣ်အသီတဘျီလၢဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဒီးဖဲးအဝဲအံၤဘၣ်တၢ်ပၢ်ဆုၢ်အီၤ/တၢ်မၤအီၤဖဲလၢကိၢ်ထီၣ်အနံၤလၢတဘၣ်ဟ့ၣ်အပူၤ/တၢ်လၢာ်ဘျီလၢာ်စ့ၤတအိၣ်လၢ ကိၢ်ဖိ မ့တမ့ၢ်ဟံၣ်ဖီဖိသ့ၣ်တဖှ်အဂီၢ်ဘၣ်. တၢ်အစၢၤသ့ၣ်တဖှ်လၢ ACT မၤစၢၤဝဲဒၣ်သ့လၢတၢ်ဆၢတဲာ်လၢအဘၣ်ယး ဒီးတၢ်မၤလိလံာ်လဲၤတၢ်ကုၣ်ဘၣ်ကုၣ်သ့ တၢ်အိၣ်ကတဲာ်ကတီၢ်သးလၢခိလုၣ်ကိၢ်, တၢ်ဟ့ၣ်လီၤသးသမူဒီးတၢ်စီၤတၢ်ဖဲးတၢ် မၤတၢ်နံၣ်ကျဲး, ဒီးဘၣ်တၢ်သ့အီၤသ့ဝဲလၢတၢ်ပျဲန့ၣ်လီၤ/တၢ်တူၢ်လိာ်လၢခိလုၣ်ကိၢ်သ့ၣ်တဖှ် ဒီးဖျါစီမိၤကိၢ်ဖိသ့ၣ်တဖှ်ဒီး တၢ်ပတံထီၣ်ကုၣ်သ့အစ့ဆိၣ်ထွဲသ့ၣ်တဖှ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်န့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်ဝဲအံၤအဂီၢ်န့ၣ်, ကိုဖိသ့ၣ်တဖၣ်ကလိၣ်ဘၣ်မၤပှဲၤထီၣ်ဝဲလၢအတမ့ၢ်တၢ်ဒီးစးအတၢ်ဂ့ၢ်အကူၣ်ဖိတခါ **non-test portion** လၢကစံးဆၢတၢ်မၤနီၣ်မၤယါတခါတချုးဒီးလၢတၢ်ဒီးစးအမ့ၢ်နံၤတုၤဒီးဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤဆဲးကျိးဘၣ်ဒီးန့ၣ်တၢ်ဒီးစးအပုၤပၤဆုၢ်တၢ်မူဒါခိၣ်လၢကဒီးန့ၣ်ဘၣ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

StudentVUE app တၢ်ဆီတလဲတဖၣ်လၢ smartphone ဒီး tablet

လၢတၢ်ဂ့ၢ်ကျိးစးထဲးဂံၢ်ထဲးဘါဒီးမၤလီၤတံၢ်လၢကိုဖိကိးဂၤဒဲးလၢအမၤလိတၢ်လၢတီၤတတီၤဘၣ်တတီၤကအိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢကန့ၣ်လီၤမၤလိဘၣ်တၢ်လၢခိၣ်ဖျၢၣ်အပူၤဒီးအိၣ်ဒီးအ့ထၢၣ်နဲးအဂီၢ်န့ၣ်, **LPS** ဟ့ၣ်လီၤဝဲဒၣ်ခိၣ်ဖျၢၣ်ထၢၣ် **Chromebook** တဖျၢၣ်ဒီး **mobile access point** တၢ်ပိးတၢ်လီၤလၢကန့ၣ်ဘၣ်အ့ထၢၣ်နဲး, ဒ်အလီၢ်အိၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ. လုၤခၢၣ်ပဒိၣ်ကို **LPS Chromebook** ထီၣ်တိကဘၣ်တၢ်သူအီၤဖဲလၢတၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ/စၢၤစိတၢ် **remotely** တၢ်ဆဲးကျိး/ဒုးစဲးဒီးလုၤခၢၣ်ပဒိၣ်ကို **LPS** တီၤဒၢး ဒီးတုၤလၢတၢ်အဝဲန့ၣ်ကတၢ်, **StudentVUE** လၢလိတဲစိ **app** န့ၣ်နန့ၣ်လီၤထံၣ်လိၣ်နသးဒီးနသရၣ်/သရၣ်မုၢ်တသ့လၢဘၣ် အခိပညီနသ့ဝဲဒၣ်နလိတဲစိလၢတၢ်ထံၣ်လိၣ်သး/တၢ်မၤလိတၢ်ဒီးနသရၣ်/သရၣ်မုၢ်လၢလိတဲစိ **app** တသ့ဘၣ်ကဘၣ်သူဒၣ်ခိၣ်ဖျၢၣ်ထၢၣ်လၢကိုဟ့ၣ်လီၤနန့ၣ်လီၤ. ဟ့ၣ်တၢ်အဒီးပုၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢသူဝဲဒၣ်လိတဲစိ မ့တမ့ၢ် **tablet** လၢဘၣ်တၢ်သူအီၤလၢတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့လီၤဆီအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိၤသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်, ဝံသးစူၤမၤသကိးတၢ်ဒီးန့ၣ်ဖိအပုၤပၤဆုၢ်တၢ်မူဒါခိၣ် **case manager** လၢတၢ်သိၣ်လိန့ၣ်လိလီၤလီၤဆီဆီသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါ ပုၤလၢအအိၣ်ဒီး COVID-19 တၢ်ဆါအယၢ် အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်

လၢတၢ်မၤလီၤတံၢ်ဟံၣ်ဖိယီဖိသ့ၣ်တဖၣ်ကဟ်သူၣ်ဟ်သးဒီးသ့ၣ်ညါဝဲ **COVID-19** အတၢ်ဆါအယၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤကထီၣ်သးလၢအဝဲသ့ၣ်အကိုသ့ၣ်တဖၣ်, လုၤခၢၣ်ပဒိၣ်ကို **LPS** ကဆုၢ်လီၤဝဲဒၣ်လိပရၢတဘၣ်ဆူကိုအဟံၣ်ဖိယီဖိသ့ၣ်တဖၣ်အအိၣ် ဖဲလၢတၢ်မၤလီၤတံၢ်ဟ်ဂၢ်ဟ်ကျၢၤဝဲဒၣ်တၢ်ဆါအယၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တခါ ဒီးအိၣ်ဒီးတၢ်ဘၣ်ထွဲလိၣ်သးဘူးဘူးတံၢ်တံၢ်လၢအဟဲကဲထီၣ်အသးသ့. **တၢ်အဝဲအံၤပၣ်ယုၣ်ဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိတဂၤဂ့ၢ်တဂၤဂ့ၢ်, ကိုဖိသ့ၣ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ်ပုၤတမ့ၢ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢအမၤကွၢ်တၢ်လံအသးလၢ COVID-19 ဒီးအိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအယၢ်.** တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဝဲၤကျိၤဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်အစၢတဖၣ်လၢအိၣ်ဒီးတၢ်ဘၣ်ထွဲလိၣ်သးဘူးဘူးတံၢ်တံၢ်လၢအကဲထီၣ်အသးသ့ ဒ်လၢတၢ်ဒုးန့ၣ်ဟ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဆါအယၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတခါဂ့ၢ်တခါဂ့ၢ်လၢအအိၣ်လၢကိုတၢ်သူၣ်ထီၣ်အပူၤလၢတဘျီဂ့ၢ်တဘျီဂ့ၢ်ဖဲလၢ ၄၈န့ၣ်ရံၣ်အတီၢ်ပူၤတချုးဒီးလၢတၢ်ပနီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်ဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ်/အိၣ်ဖျါထီၣ် မ့တမ့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်တၢ်ဆါအယၢ်. ပုၤတဂၤဂ့ၢ်တဂၤဂ့ၢ်ဒုးန့ၣ်ဟ်ဖျါထီၣ်လၢအအိၣ်ဘူးအိၣ်တံၢ်ဘၣ်ထွဲလိၣ်အသးဒီးပုၤလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအယၢ်န့ၣ်ကဘၣ်တၢ်ဆဲးကျိးအီၤတဘျီယီဒီးဟ့ၣ်လီၤတၢ်သိၣ်လိန့ၣ်လိ/တၢ်န့ၣ်လီၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢကဘၣ်မၤဝဲဒၣ်လၢခါဆူညါ/တၢ်မၤအပတီၢ်လၢကဘၣ်မၤဝဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကိးနွံဒဲးဖဲမုၢ်လံၢ်နံၤ/မုၢ်လံၢ်ဇိၤ ဟါခီ ၂န့ၣ်ရံၣ်ဝံၤအလီၢ်ခံန့ၣ်, **LPS** လုၤခၢၣ်ပဒိၣ်ကိုက [post on our website](#) ကဘိးဘၣ်ရၢလီၤ/ဟ်လီၤဝဲဒၣ်လၢပပုၤယဲၤသန့အဖိခိၣ် ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးကိုဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအယၢ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢအဘၣ်တၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်တၢ်အီၤလၢတနွံဘၣ်တနွံလၢလုၤခၢၣ်ပဒိၣ်ကို **LPS**, ဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိအနီၣ်ဂံၢ် လၢအဘၣ်တၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်အီၤတဖၣ်ကဘၣ်အိၣ်စီၤစုၤအိၣ်ယံၤဒီးပုၤအဂၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟ်လီၤဆီအဝဲသ့ၣ်လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်ဆူးတၢ်ဆါအဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဝံသးစူမာတီနီနို-တၢ်ထီၣ်တၢ်အပီးအလီအနီၣ်ထီၣ်တၢ်တထာန့ၣ်ယုၣ်/တၢ်တၢ်ဂံၢ်ယုၣ်ဝဲ ပှၤလၢအဟဲဟးအိၣ်သကိး/ပှၤတမ့ၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အနီၣ်ဂံၢ်လၢအမၤကွၢ်အသးဒီးအိၣ်ဒီးတၢ်ဆါအယၢ်သ့ၣ်တဖၣ် လၢတၢ်န့ၣ်အယိတၢ်ထီၣ်အနီၣ်ဂံၢ်တဘၣ်လိာ်အသး ဒီးနီၣ်ဂံၢ်လၢတၢ်ဆုၤလီၤန့ၢ်ဟံၣ်ဖိယိဖိအတၢ်ကစီၣ်ဖဲလၢန့ၣ်အဝဲန့ၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်-နီၣ်ကစၢ်-တၢ်သမံသမိး/မၤကွၢ်လီၤသး ထးနါတဖၣ် Self-screening magnets

လုၤခၢၣ်ပဒိၣ်ကွီ LPS ဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်ဘၣ်တဖၣ်ကဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်လံၤဒ်နီၣ်ကစၢ်-တၢ်သမံသမိး/မၤကွၢ်လီၤသးထးနါလၢဘၣ်တၢ်ကျးစဲဘူးအီၤလၢတၢ်ခၢၣ်ဒၤကပၤလၢအဘၣ်တၢ်တၢ်ဆုၤလီၤအီၤလၢတၢ်ဆုၤလံာ်ပရၢအပူၤဖဲလၢကွီတၢ်မၤလိန့ၣ်စးထီၣ်သီအဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်တဒီးန့ၢ်ဘၣ်ဒီးတခါ ဒီးနမ့ၢ်အဲၣ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်တခါန့ၣ်, စံၢ်လီၤဖဲအဲၣ်ကလံးကျိၣ် လံာ်မဲာ်ဖျၢၣ်လါအဲးအဖီခိၣ် [please fill out this form](#) ဝံသးစူမၤပှၤထီၣ်လံာ်အဒိဝဲအံၤန့ၣ်တက့ၢ်.

တၢ်ကစီၣ်အရ့ဒိၣ်လၢလီၤခံကတၢ် ဘၣ်ယးဒီးတၢ်ဂ့ၢ်အရ့ဒိၣ်လၢ ဂီၤခိဒီးမုၢ်ထူၣ်တၢ်အိၣ်အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ

ခိဖျိလၢတၢ်ဆူးတၢ်ဆါဘၣ်ကူဘၣ်ကရၤလီၤသးအယိ, USDA မ့ၢ်ဝဲဖဲဒ်ဒရၢၣ်/ကီၢ်စၢ်ဖိၣ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤကျိၣ်စ့လၢဂီၤခိဒီးမုၢ်ဆါခိတၢ်အိၣ်လၢတဟံးန့ၢ်တၢ်အပူၤလၢကွီဖိသ့ၣ်တဖၣ် ဖဲလၢကီၢ်စၢ်ဖိၣ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဒ်ကျိၣ်စ့အဖၢမုၢ်န့ၣ်လီၤ. လုၤခၢၣ်ပဒိၣ်ကွီ LPS ကွီဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢအမၤလိတၢ်လၢ ကတီၢ်ဆိကွီ-၁၂တီၤသ့ၣ်တဖၣ် ဒီး Independence Academy ကွီဖိတဖၣ်ကဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအဝဲသ့ၣ်ဂီၤခိတၢ်အိၣ်ဒီး မုၢ်ဆါခိတၢ်အိၣ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဟံးန့ၢ်တၢ်အပူၤ စးထီၣ်လၢမုၢ်တနံၤ, လါဖဲးပထဲဘၣ် ၁၄သီ, ၂၀၂၀နံၣ်အနံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်အမံၤစရိလၢတၢ်ကွဲးလီၤအီၤသ့ၣ်တဖၣ် la carte food items ပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်န့ၢ်ထံ ဒီးတၢ်အိၣ်မိၢ်ပှၤခံခါကအိၣ်ဝဲဒ်လၢတၢ်ကပူၤအိၣ်အီၤလၢစ့ လၢတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်(အခိး)စ့စရိအပူၤ မ့တမ့ၢ်ဟ့ၣ်လၢစ့န့ၣ်လီၤ. LPS ကဆဲးကျိးဆဲးကျဲၤဝဲဖဲလၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤဝဲအံၤဟဲဝဲ/စးထီၣ်အသးဒီးလၢအကတၢ်လၢဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်ကရဲၣ်ကျဲၤလီၤဝဲတၢ်ပူၤအိၣ်ဂီၤခိဒီးမုၢ်ထူၣ်တၢ်အိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဖဲအမ့ၢ်ဝဲဒ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်တခါအသိး, ဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်ကဘၣ်ဆဲးမၤပှၤထီၣ်ဝဲဒ်လံပတံထီၣ်တၢ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်အိၣ်ကလီ မတမ့ၢ်တၢ်မၤလီၤစ့တၢ်အိၣ်အပူၤလၢ 2020-2021 ကွီတၢ်မၤလိန့ၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. နန့ၣ်လီၤကွီဝဲတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်အလံာ်ပတံထီၣ်သ့ဝဲ- <https://home.lps.org/ns/free-reduced/> အံၤန့ၣ်လီၤ.

ဂီၤခိ ဒီးမုၢ်ထူၣ်တၢ်အိၣ်လၢပှၤမၤလိစီၤစ့တၢ် remote ပှၤမၤလိတၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်စ့ၢ်ကိးတၢ်တဟံးန့ၢ်အပူၤဘၣ်.

တၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်-တၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်အိၣ်လၢ ပှၤမၤလိတၢ်ဖိလၢ Remote ၁၀၀ မျးကယၤတဖၣ်အဂီၢ်

LPS အံၤဟ့ၣ်လီၤဝဲဒ်တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်လၢပှၤကွီဖိလၢအမၤလိတၢ်လၢ Remote တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစ့/စၢၤစိတၢ် ၁၀၀ မျးကယၤပှၤမၤလိတၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢအမၤလိတၢ်လၢကတီၢ်ဆိကွီ-၁၂တီၤလၢတန့ၣ်အဂီၢ်လၢကဟဲဟံးန့ၢ်ဝဲဒ်တန့ၣ်တဘျီဖဲမုၢ်ဆၣ်/မုၢ်တနံၤ စးထီၣ်လၢဟါခိ ၅း၃၀ - ၆း၃၀နံၣ်ရံၣ်လၢတၢ်ဟံပနီၣ်တၢ်လီၤသၢတီၤန့ၣ်လီၤ.

န့ၣ်လၢအကဟဲအတၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်လၢပှၤမၤလိမၤဒီးစီၤစ့စၢၤစိတၢ် Remote ကွီဖိလၢအမၤလိတၢ် ၁၀၀မျးကယၤပှၤပှၤသ့ၣ်တဖၣ်ကမ့ၢ်ဝဲဒ်ဖဲမုၢ်ဆၣ်/မုၢ်တနံၤ လါဖဲးပထဲဘၣ် ၁၄သီအနံၤန့ၣ်လီၤ.

လဲၤန့ၣ်လီၤဘၣ်လၢပပှၤယဲမသန့လၢကဒီးန့ၢ်ဘၣ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်. [Go to our website for more information.](#)